

Bestyrelsesmøde den 24. april 2024

Fremmødte: Lene, Niels, Jesper Poulsen, Morten Agertoft (Mos), Niels Rosenlund, Helga Øregaard, Jannik Jensen, Jakob Rasmussen (Even), Birgitte Herløv Madsen (Ydun), Johannes Thuesen (Joopi), José Manuel Rojas Durán
Afbud: Josephine Helbo

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (B)
2. Nyt fra formanden (I)
3. Nyt fra gruppeledelsen (I)
4. Økonomi (I)
 - a. Nyt fra kassereren (I)
5. Arrangementer
 - a. Evaluering af arbejdsdag (D)
 - b. Planlægning af Midsommerfest (D, B)
6. Patruljearbejde – nyt fra patruljerne
 - a. Fondssøgningspatrulje (I, D, B)
 - b. Hytte og Grund patrulje (I, D, B)
 - c. Køb af jord patrulje (I, D, B)
 - d. Kommunikationspatrulje (I, D,B)
7. Indkomne punkter (D):
 - a. Opfølgning fra sidste møde – Even
Telefonnumre på ledere/grenledere, mail på bestyrelse også under grenene, bestyrelsesreferater på hjemmesiden
 - b. Sikkerhedsregler og evt. værnemidler – Even
Har vi sikkerheden på plads, ex. Når tropsspejdere udføre pionerarbejde, vi kunne evt. Opfordre til et sikkerhedskursus og evt. Købe nogle sikkerhedshjelme.
 - c. Oprettelse af arbejdsgrupper – Mos
For at vi kan komme i gang med effektivt arbejde vil det være fint at få oprettet grupperne
 - d. Evaluering af arbejdsgrupper – Ydun
Hvordan er det gået med grupperne i det forløbne år? Hvilke grupper er der brug for? Samværspolitik-gruppe (jf grupperådsmøde)
 - e. Udstyrs-lade – Mos
Vi har nu erhvervet os jorden omkring gryden og parkeringspladsen og kan gå videre med ønsket om et bedre sted til gruppens materialer. Det kræver inddragelse af hele gruppen, så en plan for det.
8. Eventuelt (D)

Ad 1).

Leder er rettet.

Manglende punkter fra sidste gang er med i dagsorden i dag

Ad 2)

Indkaldelse til divisionsrådsmøde den 7. maj. Er i tvivl om den er sendt til alle rette personer. MOS sender videre til relevante personer.

Vi plejer at købe en gave til de udtrådte medlemmer. Majbritt og Ingolf og tobias og noah og Ida er udtrådt. [Mos og Axel køber gaver i spejdersport for ca. 200 kr.](#)

Børneattester. Ulf er ikke længere leder og derfor skal han ikke udfylde attesten.

Ad 3).

Ingen ledermøder siden sidst. GUT er næste kontakt til lederne. Mos og Lene har været på uddannelsesmarkedet og vi har fået nogle ideer til mere engagement.

Gruppeledelsen har ikke hørt om der skulle være ændringer i antal leder og medlemmer. Vi skal følge op på ledersituationer efter sommerferien, så vi er sikker på, at vi ikke bliver udfordret – opfølgningen skal ske før sommerferien. Ledermøde den 30. maj fra 19:00 til 21:00.

Ad 4).

Vi har næsten fået ryddet op i medlemservice. Support har fundet 2 medlemmer, hvor der aldrig var lavet en faktura i forbindelse med opkrævning.

Banken har tidligere skulle have referat fra generalforsamlingen + bestyrelsessammensætningen mv. Det bliver elektronisk. [Hele bestyrelsen får måske en mail fra banken \(Unioo.io fra sparekassen Danmark\), hvor vi skal uploade vores sygesikringsbevis.](#)

I maj skal vi indberette medlemstallet til Odense Kommune.

Vi har ikke fået oprettet en ekstra konto til opsparing endnu.

Bestyrelsesansvar forsikring – anbefalingen er at vi bør have en sådan en. Vi skal undersøge om korpset har en sådan forsikring. [Even tager kontakt til korpset og hører, hvad forsikringen dækker over. Even skal også finde ud af, om spejderne kan overnatte i hytten til f.eks. kolle kolle.](#)

Vi giver Hanne en kurv eller lign, som tak for hjælpen til medlemservice for 500 kr. [Jose sørger for en kurv. Thomas finder adressen.](#)

Ad 5).

En hyggelig dag. Savner ønsker fra lederne. En fra bestyrelsen kigger ud i grenene og finder ud om de mangler noget. Arrangementet bærer præg af ønsker fra rangerne og bestyrelsen. Even vil gerne følge op på ønsker fra de forskellige grene.

Hytteudvalget har en to-do-liste på Norlys.

Bedre koordinering med rangerne om hvilken dag vi skal have arbejdsdag.

Bestyrelsen kunne f.eks. møde op til slutsamling ved afhentning af spejderne og informerer om arbejdsdagen. Vi skal blive bedre til at aktivere forældre og rangere.

Næste arbejdsdag er den 6. oktober. Vi skal have det på efter august om koordinering af næste møde.

Ad b).

Hvordan kan vi blive synlig til midsommerfest. Måske slå det op, som en fest og "kom og prøv at være spejder". Måske plakater på korup skole og hallen og i butikkerne i korup.

1 uge eller 14 dage før – lave et tårn eller lign. på græsarealet ved korup centeret.

Vi har før delt fribilletter ud til karrusel på korup skole.

[Joppi tager kontakt til tropsledelsen og spørger om tropsspejderne kan stå for noget.](#)

Vi kan evt. også holde det foran SFO ved skolen.

Vi skal dog lige finde ud af om, der også er opbakning fra lederne. Måske lave det lidt mindre i år og så kan vi gøre større næste år, hvor vi har mere tid til at planlægge.

Bestyrelsen spørger om troppen sætter plakater og deler evt. fribilletter op i korup.

[Axel vil spørge kommunen om tilladelse til alkohol og opsætning af skilte. Mos spørger kim om han kan lave plakater og skilte. Helga er forkvinde for skiltegruppen.](#)

Skilte ved tyrsbjergvej / kalørvej / korup.

Mos vil gerne sætte skilte op søndagen før.

Versus lege kan være der igen. Escape house var godt. Beach bar var godt. Vi foreslår at grenlederne udover de "traditionelle aktiviteter" også laver aktiviteter som egner sig til "prøv at være spejder". [Helga og Niels spørger Ingolf om versus legene. Niels spørger Eventyr sport og spejdersport evt. bog og ide om de vil sponsorer en gave.](#)

Cafe:

Der skal være et vegetarisk alternativ til pølser. [Helga finder indkøbslisten fra sidste år og handler ind. Niels står for vagtplan, kagebagning m.v. Ydun laver en "børnesalat". Casarias \(fladbrød med ost\) kunne være alternativ til kød. Jannik står for at starte grillen.](#)

Fra kl. 14:00 med flaghejsning. Aftensmad ca. kl. 17:00.

Priser afgøres senere.

Der er trykt t-shirts.

Lejrbål: formanden har tidligere holdt en tale. [Haldor tager teten omkring lejrbålet. Haldor snakker med tobias omkring musik til flaghejsning.](#)

Ad 7 e.)

Ryds mailadresser kan ligges på de enkelte bestyrelsesmedlem. [Helga ligger adresser ind.](#)

Husk telefon nr. til en ansvarlig leder i forbindelse med ture, så det er muligt at få fat på.

Ad 8).

LIFA har lavet en fejl i forbindelse med areal og derfor skal sagen køre om i tinglysning.

[Der er ekstra bestyrelsesmøde mandag den 13. maj fra kl. 19:00 til 21:00](#)

Vi vælger en ordstyrer til næste møde.